
PREDSEDSTVO SINDIKATOV

Sprejemanje odlokov ni bistvo
delegatskega sistema
Kritično mnenje o delovnem programu
občinske skupščine - Več o tekočih
družbenih problemih

Na predzadnji seji predsed-
stva obiinskih sindikatov, ki se
v predkongresnem obdobju
veliko pcrgosteje sestajajo kot
običajno, so poleg predkon-
gresne tematike, kt smojo po-
sebej obravnavali že v prejšnji
številki, podali dokaj kritično
mnenje o predloženem delov-
nem programu skupŠČine ob-
tine za drugo ietošnje poJletje.
Okvirni program dela skupšči-
ne občine. ki je v bistvu zrcal-
na oblika programa dela izvrš-
nega sveta, vsebuje vse preveč
odlokov, ni pa razvidno. kako
se bodo vsi zbori skupščine
vključili v obravnavo tekočih
družbenih problemov. Zato
občinski sindikati predlagajo,
naj odloke 2reducirajo na fiim

manj točk dnevnega reda, saj
odločanje o njih pomeni avto-
matizem. zgolj dviganje rok pa
nikakor ne bo koristilo razvija-
nju resničnega delegatskega
sistema. za katerega se vsi bo-
rimo- Zavzemanje občinskih
sindikatov za dejansko ustav-
no opredelitev skupščine. ki ni
avtomatlzem, ampak organizi-
rano samoupravijanje, \e vre-
dno pohvale. Še posebej zato,
ker daje predsedstvo pobudo
za tak program. ki odseva inte-
rese vseh družbenih dejavni-
kov.

Pravzaprav bi moral pro-
gram skupščine vsebovati de-
lovanje vseh treh zborov.
Predsedstvo je poudarilo, da je
predlog t6m, ki naj bi jih

obravnavat družbenopolitični
zbor skupžčine občine Beži-
grad v naslednjem obdobju,
zelo obŠiren in dobro priprav-
Ijen, zato ga v celoti podpira.
Pričakovati je. da bosta tudi
zbora združenega dela in kra-
jevnih skupnosti podala teze
svojih programov. Po obširni
razpravi o delovanju naše
skupščine daje predsedstvo
sindikatov občinskt konferenci
SZOL pobudo. da te-ta sprej-
me potttična stališča o obliko-
vanju programov za skupšČine
samoupravnih interesnih

skupnosti

Na seji so tudi zavzeli stali-
šče do družbenega dogovora
o racionalizaciji stanovanjske
graditve v SRS. Ta predstavlja
osnovni pogoj za relativnozni-
žanje ir> postopno stabilizacijo
cen stanovanj. Namen družbe-
nega dogovora je zagotoviti

realizacijo srednjeročnih pla-
nov stanovanjske gradnje, po-
stopno izboljšanje pogojev go-
spodarjenja in pospeševanje
gradnje slanovanj. Pristoni sc
opozorili, da je treba dogovor
uskladiti s sklepom guverner-
jev narodnih bank pziroma
kreditno-monetarno politikc
pri nas in terminološko urediti.

Obravnavali so tudi vpraša-
nje financiranja posiovnih pro-
storov za mestni svet ZS Ljub-
Ijana in poudarili, da zagotav-
Ijajo delo občinskih sindikai-
nih organizacij njrhove obČin-
ske skupščine, zato bi se mo-
raia v to akcijo vključtti še
mestna skupŠČina. Pojavlja se
tudi vprašanje financiranja re-
pubhškega kongresa ZS. za
katerega bodo morali občinski
sindikalm sveti zagotoviti
manjkajoča sredstva, seveds
po predloženi specifikacij
stroškov. D.BESEDNJAK


